
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

Deltog:  
1. Bestyrelse: Yohannis Hamad, Ajaz Ahmed, Mohammed Deria, Siciid Hussein & Abdifatah Farah 
2. Administrationen: Jack 

Dagsorden 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Valg af ordstyrer og referent 

Ajaz var valgt som valgstyrer og Mohammed som referent 
3. Godkendelse af referater fra d. 6 August 

Referatet blev godkendt at deltagende uden afvigelse 
4. Nyt fra formandskabet  

• Optimering af legepladser og udendørsområder  
Som tidligere nævnt arbejder vi på optimering af vores legepladser og udendørsområder. Vores 
investering i boldburet har desværre ikke været en succes, da det ofte står ubrugt. Formandskabet 
har derfor indledt dialog med byudviklingsafdelingen for at finde en bedre løsning. 
 

• Etablering af foreningsbase i afdelingen 
Der er blevet diskuteret muligheden for at etablere foreningsbaser i vores aktivitetshus. Dette 
ville give lokale foreninger, såsom KIB og Skillz, mulighed for at udvide deres aktiviteter og 
involvere flere beboere. Formålet er at skabe større aktivitet både blandt beboerne og i lokalerne. 
Dette vil der bliv taget stilling til næste bestyrelsesmøde. 
 

• Invitation til børnedemokratisk projekt (KAB) 
Vi er blevet inviteret til at deltage i et projekt om børnefællesskaber med fokus på affaldssortering, 
arrangeret af Københavns Kommune i samarbejde med KAB og konsulentbureauet Konradi. 
Projektet indebærer en workshop, hvor afdelingsbestyrelsen vil blive uddannet i at skabe 
børnefællesskaber, der kan udvikle og implementere løsninger vedrørende affaldssortering. 
Formålet er at involvere børnene og skabe konkrete løsningsforslag, som kan realiseres. Dette har 
Mohammed fået mandat til at tage stilling til og melder tilbage til næste bestyrelsesmøde. 

Referat 
Tirsdag d. 17. September. 2024 den Kl. 19.00 – 20.30  



 
• Etablering af idrætsbevægelsestorv 

Dette punkt er en videreudvikling af den tidligere diskussion om optimering af legepladser og 
udendørsområder. Fremadrettet vil dette projekt blive defineret som "idrætsbevægelsestorvet", 
hvor der fokuseres på at skabe et område dedikeret til fysisk aktivitet og bevægelse. 

 
• Lukning af Skraldeskakter 

Beslutningen om at lukke skraldskakterne er besluttet af Københavns Kommune og vil ske i 2025. 
Det blev bemærket, at vedligeholdelse af skrald vil blive dyrere fra 31. oktober på grund af Ar-
bejdstilsynets påbud om lukning af ranater/graneter, hvilket har overrasket bestyrelsen. Vi vil 
undersøge Københavns Kommunes og SAB’s holdning til dette. Indtil da ønsker bestyrelsen, at 
beboerne bliver informeret så hurtigt som muligt for at opmuntre til øget affaldssortering. Jack 
har fremlagt en mulig løsning, hvis skakterne lukkes.  

 
5. Nyt fra administrationen. 

• Aktionsliste 24/25 
Jack præsenterede aktionslisten for 2024/2025. Listen blev gennemgået, og bestyrelsen skulle 
tage stilling til, hvilke opgaver der skal prioriteres i området. Blandt de punkter, der blev disku-
teret, var "Trapperum – malerbehandles, 2 stk. pr. år." Bestyrelsen besluttede, at trapperummet 
på Ruten 211 skal være en af de udvalgte, som skal males i den kommende periode. 
 

• Økonomi status 
Dette punkt blev ikke gennemgået, da de øvrige punkter tog længere tid end forventet. Det 
udsættes til næste møde. 
 

• Evt. andet fra driften  
Der var ingen yderligere punkter fra driften, der skulle drøftes. 

 
Restende punkter 
På grund af tidsmangel blev de resterende punkter desværre ikke drøftet under mødet. 
Disse vil blive taget op og behandlet på næste møde. 

 
6. Nyt fra bestyrelses udvalg(ne) 

• Nyt fra festudvalg: (Ajaz Ahmed og Mohammed Deria) 
Udskudt 

• Nyt fra It-udvalget: (Mohammed Deria)  
Udskudt 

 
7. Emner til bestyrelsesbehandling: 

• Aktivitetshuset (ibrugtagningstilladelse) 
Udskudt 
 

8. Behandling af henvendelse fra beboerne. 



Udskudt 
 

 
9. Behandling af henvendelse fra øvrige. 

Udskudt 
 

10. Næste møde 
Tirsdag d. 8 Oktober 
 

11. Evt.  
 
 
Mødet afsluttet: 20:55 
Referent: Mohammed Deria 
 


